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Protokół Nr VIII/2011 

 Rady Gminy Słońsk  

dnia 10 czerwca 2011 r. 

 
   Sesję rozpoczęła o godz. 915 Przewodnicząca Rady, Lilla Burkiewicz słowami 

„Otwieram VIII zwyczajną sesję Rady Gminy Słońsk” i powitaniem Radnych 

Gminy,  Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz sołtysów. 

   Po sprawdzeniu listy obecności Radnych, Przewodnicząca Rady oznajmiła, że na sesji 

obecnych jest 11 radnych, co przy 15- osobowym składzie Rady Gminy Słońsk stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. (Lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego  protokołu). 

      

   Przyjęcie protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 31 marca 

2011r.  

   W obecności 11 Radnych, Rada Gminy Słońsk jednogłośnie przyjęła protokół z V 

zwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 31 marca br. 

Głosowanie: 11„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

 

   Przyjęcie protokołu z VI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 15 

kwietnia br. 

   W obecności 11 Radnych, Rada Gminy Słońsk jednogłośnie przyjęła protokół z VI 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 15 kwietnia 2011 r.  

Głosowanie: 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

 

   Przyjęcie protokołu z VII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 18 

maja br.      

   W obecności 11 Radnych, Rada Gminy Słońsk jednogłośnie przyjęła protokół z VII 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 18 maja 2011 r.  

Głosowanie: 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

 

   Kontynuując część regulaminową obrad, Przewodnicząca odczytała porządek VIII 

zwyczajnej sesji i zwróciła się z zapytaniem, czy będą wnioski o jego  zmianę. 

     Wniosek o uzupełnienie porządku posiedzenia zgłosił Wójt Gminy, który 

poinformował, że  należy do porządku posiedzenia wprowadzić jako punkt 11a projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słońsk na lata 2011-

2020 oraz jako punkt 11b projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2011 rok. 
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   W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad po 

zmianach i poddała pod głosowanie. W obecności 11 Radnych, Rada Gminy Słońsk 

jednogłośnie przyjęła porządek obrad po wprowadzonych zmianach. 

 

   Do punktu 2. 

   Wójt Gminy poinformował, że zakończyły się wybory sołtysów, w związku z tym 

przywitał sołtysów poszczególnych sołectw. 

Wykaz sołtysów i rad sołeckich na nową kadencję został umieszczony na stronie 

internetowej, tj. www.slonsk.bip.net.pl 

 

   Do punktu 3. 

   Następnie zostały przedstawione sprawozdania  z działalności w 2010r. Zespołu Szkół 

w Słońsku, Zakładu Gospodarki Wodno – Ściekowej w Słońsku, Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej, Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomanii. Sprawozdania stanowią zał. do niniejszego protokołu. 

 

   Do punktu 4. 

   Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami i wykonania uchwał 

Rady Gminy. (zał. do niniejszego protokołu). 

 

     Do punktu 5. 

   Przedstawienie sprawozdania  z wykonania budżetu Gminy Słońsk za 2010r. 

wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej  o tym sprawozdaniu. 

   Skarbnik Gminy przedstawił uchwałę nr 254/2011 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 21 kwietnia 2011r. w sprawie wydania opinii 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Słońsk za rok 2010 wraz z informacją o 

stanie mienia Gminy. 

(Uchwała Nr 254/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 21 kwietnia 2011r. stanowi zał. do niniejszego protokołu). 

 

     Do punktu 6. 

     Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy Słońsk 

w 2010r.  wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium  oraz opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w przedmiocie absolutorium 

z wykonania budżetu. 

     Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Słońsk, Barbara Miglujewicz  

przedstawiła opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy Słońsk w 2010r.  
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wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium  oraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 

o wniosku Komisji Rewizyjnej w przedmiocie absolutorium z wykonania budżetu. 

(Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 17 maja br., wniosek Komisji 

Rewizyjnej, uchwała nr 309/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  stanowią 

zał. do niniejszego protokołu sesji). 

      

     Do punktu 7. 

     Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Słońsk za 2010r. 

      Przewodnicząca Rady przytoczyła tekst „Absolutorium dla wójta to uchwała rady, w 

której stwierdza się, że działalność finansowa organu wykonawczego została zrealizowana 

w sposób prawidłowy. Innymi słowy, udzielając absolutorium, rada stwierdza, że budżet 

został wykonany zgodnie z wolą rady, czyli wykonanie uchwały budżetowej było rzetelne, 

celowe, oszczędne itd. Podkreślić  należy, iż udzielenie absolutorium wiąże się wyłączenie 

z oceną wykonania budżetu gminy przez wójta. Nie wolno więc udzielenia absolutorium 

łączyć z ogólna negatywną oceną jego działalności. Innymi słowy, nieudzielanie 

absolutorium może wynikać tylko z nieprawidłowego wykonania budżetu danej gminy”. 

Przewodnicząca Rady zapytała Dyrektor  Zespołu Szkół w Słońsku jak wygląda w tej 

chwili sytuacja finansowa. 

Pani Urszula Jarmuszka poinformowała, że stan zadłużenia na koniec 2010r. wynosi około 

400 000 zł , subwencja starcza tylko na wynagrodzenia - i tak nie zawsze. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2010r. 

     Skarbnik o odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej o wydaniu opinii o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu.  

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o 

przedstawienie opinii. 

     Wojciech Stybel -  Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, Kazimierz 

Sozański – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska i Jerzy Piecuch – 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych poinformowali, że 

komisje wydały pozytywne opinie, co do sprawozdania finansowego za  2010r. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady przedłożyła Radzie uchwałę o zatwierdzeniu 

sprawozdania finansowego za 2010 rok. 
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     Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały. 

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady  poddała uchwałę pod głosowanie. 

     Uchwałę podjęto jednogłośnie, 11 głosami „za”. 

     Uchwale nadano numer VIII/43/2011 i stanowi ona załącznik do protokołu.  

 

     Do punktu 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Słońsk 

absolutorium  z tytułu wykonania budżetu za 2010r. 

        Przed odczytaniem projektu uchwały absolutoryjnej, Przewodniczaca Rady Lilla 

Burkiewicz przekazała, że 17 maja  2011r. na ręce Przewodniczącej Rady  Komisja 

Rewizyjna złożyła wniosek do Rady o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Słońsk.  

Wniosek przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze i 25 maja br. 

Regionalna Izba Obrachunkowa podjęła uchwałę  w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Słońsk. Podsumowała, że  po zapoznaniu się z wnioskiem – 

wydano pozytywną opinię. 

(Uchwała Nr 309/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 25 maja 2011r.)        

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o 

przedstawienie opinii. 

     Wojciech Stybel -  Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, Kazimierz 

Sozański – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska i Jerzy Piecuch – 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych poinformowali, że 

komisje wydały pozytywne opinie, co do projektu uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Słońsk absolutorium  z tytułu wykonania budżetu za 2010r. i 

poddała Radzie Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych.  Oddano głosów 11, w tym: 11  „za”, 0 

„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla 

Burkiewicz ogłosiła, że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Słońsk absolutorium  z tytułu wykonania budżetu za 

2010r. Uchwała ma nr VIII/44/2011 i stanowi załącznik  do niniejszego 

protokołu sesji. 

     Podjęcie uchwały nagrodzono brawami. 

     Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz pogratulowała Wójtowi Gminy Słońsk Januszowi 

Krzyśków jednogłośnie podjętej uchwały o udzieleniu absolutorium. 
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     J. Krzyśków złożył podziękowania Radzie i Skarbnikowi Gminy.  

     

     Przewodnicząca rady ogłosiła 5 minut przerwy. 

     Radny Jan Obara nie powrócił po przerwie na salę posiedzeń. 

 

   Do punktu 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 

Mieczysława Derbiszewskiego.    

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy i w związku z tym Przewodnicząca Rady zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

W. Stybel – przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że 

komisja jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną. 

J. Piecuch  – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska oraz K. Sozański 

– przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmili, że 

obie komisje uznały po zapoznaniu się z opinią Komisji Rewizyjnej skargę za bezzasadną. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Pana Mieczysława Derbiszewskiego i poddała Radzie Gminy  pod 

głosowanie jawne. 

     Po rozpatrzeniu skargi w sprawie odmowy przydziału lokalu mieszkalnego , złożonej 

przez Pana Mieczysława Derbiszewskiego za pośrednictwem Lubuskiego Urzędu 

Wojewódzkiego, Rada Gminy w głosowaniu jawnym uznała skargę Pana Mieczysława 

Derbiszewskiego za bezzasadną. 

W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych.  Oddano głosów 10, w tym: 10  „za”, 0 

„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Rady ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 

Mieczysława Derbiszewskiego. Uchwała ma nr VIII/45/2011 i stanowi 

załącznik  do niniejszego protokołu sesji. 

 

   Do punktu 11a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Słońsk na lata 2011-2020. 

   Skarbnik Gminy, poinformował, że wprowadzony projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzeń komisji stałych Rady Gminy Słońsk. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących komisji 

o przedstawienie opinii. 
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W. Stybel – przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słońsk na lata 2011-2020. 

Jerzy Piecuch  – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska oraz 

Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 

Socjalnych oznajmili, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt 

uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2020 i poddała Radzie Gminy  pod 

głosowanie jawne. 

   W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych.  Oddano głosów 10, w tym: 10  „za”, 0 

„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Słońsk na lata 2011-2020. Uchwała ma nr VIII/47/2011 i 

stanowi załącznik  do niniejszego protokołu sesji. 

 

   Do punktu 11b. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

   Skarbnik Gminy, poinformował, że wprowadzony na sesje projekt uchwały był 

przedmiotem posiedzeń komisji stałych Rady Gminy Słońsk. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących komisji 

o przedstawienie opinii. 

W. Stybel – przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej. 

Jerzy Piecuch  – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska oraz 

Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 

Socjalnych oznajmili, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt 

uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej i poddała Radzie Gminy  pod głosowanie jawne. 

   W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych.  Oddano głosów 10, w tym: 10  „za”, 0 

„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Rady ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 
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Uchwała ma nr VIII/48/2011 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu 

sesji. 

 

     Do punktu 11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

     Skarbnik Gminy wyjaśnił, że kredyt długoterminowy w wysokości 500.000 zł zostanie 

przeznaczony na uzupełnienie środków własnych na realizację projektu „Przebudowa sali 

wiejskiej w miejscowości  Lemierzyce” w ramach działania „Odnowa i rozwój wsi” 

objętego PROW na lata 2007-2013. 

     Spłata w/w kredytu  wraz z odsetkami będzie następować z dochodów własnych 

budżetu gminy z uwzględnieniem w planach budżetowych obejmujących spłatę kredytu w 

latach 2011-2019 z okresem karencji do 31 marca 2013r. 

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się więc do przewodniczących komisji o 

przedstawienie opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego  i poddała Radzie Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych.  Oddano głosów 10, w tym: 10 „za”, 0 

„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Rady - Lilla 

Burkiewicz ogłosiła, że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Uchwała ma nr VIII/46/2011 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu 

sesji. 

 

   Do punktu 12. Interpelacje radnych. 

Nie zgłoszono. 
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   Do punktu 13. Wolne wnioski:  

   Wójt Gminy poinformował o piśmie, które otrzymał ze Starostwa Powiatowego w 

Sulęcinie w sprawie koncepcji remontu drogi powiatowej nr 1292 F ul. Młyńskiej w 

Ownicach (pismo stanowi zał. do niniejszego protokołu). 

Radny Gminy – K. Kardasz zgłosił wniosek formalny w sprawie upoważnienia Wójta do 

rozmów z powiatem w sprawie ul. Młyńskiej w Ownicach. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych, Oddano głosów 10, w tym: 10  „za”, 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”. 

Radna J. Baś poruszyła temat nie wykoszonych poboczy wew. Lemierzyc. 

Na sesji również poruszono temat kościoła w Lemierzycach w sprawie którego należy 

zrobić spotkanie. 

Radny M. Banasik poruszył temat hydrantów. 

 

   Do punktu 14.  

   Zakończenie sesji: 

   W związku z wyczerpanym porządkiem obrad Przewodnicząca Rady zakończyła 

posiedzenie VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk słowami „Zamykam posiedzenie 

VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk”. 

Godz. 1210. 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) LILLA BURKIEWICZ 

Protokół sporządziła: Karina Matuszak 

 

 


